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Mötesanteckningar styrgruppsmöte Oxunda vattensamverkan  

 

Tid: 2022-05-18, 13:00–16:00 Plats: Hybridmöte via Microsoft Teams och även i 

Sollentuna  

Styrgrupp: 
Jonas Riedel, Sollentuna (ordförande) 

Ray Idemark, Vallentuna (ledamot) 

Johan Algernon, Täby (ledamot) 

Mats Nordström, Täby (ersättare) 

Andreas Fogeby, Järfälla (ersättare) 

Åke Roth, Upplands Väsby (ledamot) 

Andres Veide, Upplands Väsby (ersättare) 

 
Frånvarande  
Gill Brodin, Sigtuna (ledamot) 

Abir Karademir, Sigtuna (ersättare) 

Mathias Lasu, Vallentuna (ersättare) 

Marcus Gry, Järfälla (ledamot) 

Åsa Söderbergh, Sollentuna (ersättare) 

 

Övriga: 

Joakim Pansar, Länsstyrelsen 

 

Ledningsgrupp:  
Björn Johansson, Sigtuna vatten 

Tomas Ragnell, Täby 

Towe Holmborn, Sollentuna  

Raheleh Joorabechi, Sollentuna 

Josefine Malmborg, Sollentuna Energi och Miljö AB 

Babette Marklund, Järfälla 

Louise Andersson, Upplands Väsby 

Frida Hellblom, Vallentuna                                                         

Vendy Lymeus, Roslagsvatten 

Oskar Johansson, Sigtuna 

 
Frånvarande 

Andreas Jacobs, Täby 

Ann Wahlström, Vallentuna 

Nadja Anreewitch, Vallentuna 

Jurgita Paknia, Roslagsvatten 

Erik Palmfjord Smit, Roslagsvatten 

Silje Handeland, Upplands Väsby 

Maria Carlsson, Upplands Väsby 
 

 

 

 Dagordning  
1. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes.  

 
2. Val av sekreterare och justeringsperson (justering sker via mejl)  

Åke Roth valdes till justerare. Godkännande av minnesanteckningar sker via 

mejl. Raheleh Joorabechi valdes till sekreterare. 
 

3. Presentation av styrgrupp och ledningsgrupp  

Jonas Riedel hälsade samtliga välkomna. Presentation av styrgrupp och 

ledningsgrupp.  
 

4. Föregående minnesanteckningar, 2022-02-23 

Föregående minnesanteckningar (2022-02-23) godkändes och lades till 

handlingarna. 
 

5. Genomgång av aktiviteter i VP 2022 

 Miljöövervakningen 

Alla aktiviteter under miljöövervakning pågår enligt VP. 

 

 Internbelastning 

Snart ny tjänsteman på plats. 
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 Dagvatten 

Vendy tar ansvaret om dagvatten i Roslagsvatten istället för Jurgita. 

 

 Biologisk mångfald 

Planen förtjust på grund av olika skäl till eventuell oktober. 

 

 Jordbruk och djurhållning 

Redovisning av genomförande av Oxunda vattensamverkans 

åtgärdsstrategi för att minska näringsläckaget från hästhållningen maj 

2021-maj 2022: 

4 gårdsvisa rådgivningsbesök har genomförts till och med 12 maj 2022 

på hästgårdar som visat intresse för besök. 2 gårdar i Täby samt 2 gårdar 

i Vallentuna kommun. 

 

 Kommunikation och hemsida 

Alla mötesanteckningar kommer att stå i hemsidan. Oxundas hemsida 

uppdateras kontinuerligt vid behov.  

 

 Studieresa, utbildning, möten 

Inbjudan till studiebesök under september 2022 kommer att skickas 

snarast. 

28 september(nästa styrgruppsmöte) håller Roslagsvatten seminariet om 

Dike. 

2 av 4 styrgruppsmöten har genomförts 2022-02-23 och 2022-05-18. 

 

 Administration  

Fortlöper enligt plan. 
 

6. Aktuellt från kommunerna  

Sigtuna: 

-pågående DP Västra Rosersberg.  

- pågående DP Arlanda stad. 

 

Sollentuna: 

-Bottenbehandlingen av Norrviken för att åtgärda internbelastningen har 

avslutats. Under juni månad kommer projektet slut-rapport 

-Håller på att ta fram en plan för prioritering av åtgärder för att undvika 

översvämning vid skyfall. 

-Miljöövervakning enligt antaget program och Reach rapportering. Oxunda ön 

inklusive lärdomar. 

 
Järfälla:  

Utredning av dagvatten i hela kommunen pågår.  

 

Upplands Väsby: 

- Genomgång av pappersarkiv pågår. 

- Frågan om översvämning och ommöblering av Väsby ön är på bordet.  

- Norrvikens arbete pågår. 



   

3(1) 

 

 

Vallentuna: 

uppdatering information om: 

-Snapp tunna ön 

-våtmarksparke 

-Sjövärmeverk 

-fiske och muddring i Vallentuna sjön 

  

Roslagsvatten: 

-Våtmarksparken 

-VA planen (intern remiss) går enligt planering 

 

7. Övriga frågor  

Frida från Vallentuna: 

- presenterade om PFAS. Presentationen kommer att bifoga. 

-information om sportfiskarna, om vi är intresserad om LONA ansökan, insatser för 

barn 2023. 

-forskare från Södertörn högskolan frågar om workshop om Oxunda. 

 

8. Nästkommande möte 

Styrgruppsmöte 28 september 13-16 

 

 
 

 

Bilagor: 

Minnesanteckningar styrgruppsmöte 2022-02-23  

Verksamhetsplan 2022 
Presentation om PFAS Från Frida Hellblom  


